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باهدف کشف استعدادها و نخبه پروری شهرستان 

 طرقبه و شاندیز به میزبانی مجموعه پدیده اقدام 

 به برگزاری جام ولایت در کشتی آزاد استان ،نموده 

و این کار حرکت پسندیده و خوبی است که می تواند 

زمینه ساز آینده نگری و قهرمان پروری در کشتی کشور 

باشد. در این راستا پس از دو سال وقفه به دلیل کرونا 

این رقابت ها به همراه کشتی با چوخه در مجموعه 

پدیده شاندیز، برگزار می گردد.

امیر زارعی از برگزاری مسابقات کشتی آزاد و چوخه جام 

ولایت به میزبانی شهرستان طرقبه و شاندیز خبر داد.

امیر زارعی در نشست خبری مسابقات کشتی آزاد 

و چوخه جام ولایت به میزبانی پدیده شاندیز اظهار 

کرد: مسابقات کشتی آزاد با حضور ۱۰ تیم شامل ۲ 

تیم از طرقبه شاندیز، چهار تیم از مشهد و چهار تیم 

از شهرستان های مطرح استان برگزار خواهد شد. 

 قرار شده پنج تیم در رده سنی نونهالان و پنج تیم

 در رده سنی نوجوانان در این رقابت ها شرکت کنند.

زارعی ادامه داد: کشتی چوخه ورزش سنتی خراسان 

است و با توجه به ظرفیت های شهرستان و با هماهنگی  با 

هیات روستایی و انجمن چوخه مسابقات کشتی چوخه 

نیز در پنج وزن همزمان با مسابقات کشتی آزاد انجام 

می شود.زارعی تصریح کرد: مسابقات جمعه به میزبانی 

 مجموعه گردشگری پدیده شاندیز و هیات کشتی استان 

و شهرستان طرقبه شاندیز در فضای باز برگزار خواهد 

شد. همچنین با هماهنگی صورت گرفته با صداوسیما 

خراسان رضوی رقابت ها از ساعت ۱۹ با گزارش هادی 

عامل از شبکه خراسان رضوی به صورت مستقیم 

پخش می شود.رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان 

طرقبه شاندیز افزود: سرمایه گذاری در ورزش پایه 

پشتوانه آینده ورزش کشور خواهد بود. امیدواریم 

با کمک مجموعه هایی مانند پدیده بتوانیم میزبانی 

رقابت های ملی و بین المللی را در سطح شهرستان 

طرقبه شاندیز داشته باشیم. در مجموع تلاش می کنیم 

بخش خصوصی را در کنار خودمان فعال نگه داریم؛ 

به همین دلیل امور اداری واگذاری چهار مجموعه 

ورزشی در سطح شهرستان جهت تکمیل توسط 

بخش خصوصی انجام شده است.

استعدادیابی کشتی نونهالان و نوجوانان ،جام ولایت

بیژن قنبری

توپ و تور

جدال چیپس کامل مشهد در قلعه عقاب ها

محمد مهدیزاده

در آستانه لیگ برتر والیبال باشگاه های کشورباخبرشدیم 

حضورتیـم لیـگ برتـری چیپـس کامل مشـهد بـه واقعیت 

بسـیار نزدیک شد.

در این راستا شنیده شد رنجوری مدیرعامل چیپس کامل 

مشـهد و جبار قوچان نژاد رییـس هیات والیبال خراسـان 

رضوی مذاکراتی با مسوولین فدراسیون داشتند ومسوولین 

چیپس کامل مشـهد جهت حضوردرلیگ برتر کشور اعلام 

آمادگـی کردند و فدراسـیون هم چراغ سـبز بـه این حرکت 

نشان داد.

چیپس کامل مشـهد در حالی خودرا برای لیگ برتر آماده 

می کندکه باخبرشیم اکثر تیم های لیگ برتری اعلام کرده 

بودند کـه دوسـت دارند مشـهد در لیگ برتر حضورداشـته 

باشد تا زیارت و پابوسی امام رضا )ع(نصیب آنان هم شود.

  بنابرایـن رایزنی هـا جهت جـذب بازیکنـان بومـی و جوان

 و کادرفنی کاملا بومی آغازشده است. 

یـک منبع موثـق که چند سـالی اسـت دسـتی بـر والیبال 

خراسـان دارد بـا تایید این خـبر عنـوان کـرد در راس کادر 

فنی چیپس کامل این بارازمربی جوان و بین المللی حامد 

صمـدی بازیکـن اسـبق والیبـال خراسـان  و لیـگ برتـری 

که طی دو سـال گذشـته رشـد خوبی در عرصـه مربیگری 

بین المللی و لیگ برتری و سـابقه حضور در کادر فنی تیم 

ملی نوجوانان و کمک اول فصل گذشـته تیـم لیگ برتری 

راه یاب ملل مریـوان درکنار آرش صادقیانـی را دراندوخته 

 دارد به عنـوان سرمربـی هدایـت چیپـس کامـل مشـهد را 

بر عهده خواهد داشـت. ضمـن اینکه سوپراسـتار والیبال 

خراسان و مربی کارکشته جبار قوچان نژاد که بیش از۱۰ 

سـال چراغ لیگ برتری خراسـان را در قلعه عقاب ها روشن 

نگهداشـته اسـت ایـن بار بـه جهـت اینکـه ریاسـت هیات 

را بـر عهـده دارد میـدان را به مربیـان جـوان و شـاگردان و 

دسـت پرورده خود سـپرد و به عنوان مدیر فنـی تجربه های 

فنی خـود را ارایـه خواهد کـرد و مهـدی فعال دیگـر مربی 

جـوان و بین المللـی والیبال خراسـان به عنـوان مدیرتیم و 

به احتمال زیـاد نویدمشـجری مربـی بین المللـی وآنالیزور 

حرفه ای و تیم ملی هـم در جمع کادر فنـی و مربی تمرین 

دهند کادرفنـی را یـاری خواهد کـرد.وی گفـت:در جذب 

بازیکنان در درجه اول از بازیکنان جوان و لیگ برتری خراسان 

نظیر علی حاجی پورو محمدرضا بیک و امیرحسـین ناوی 

و امیررامشـینی وفرزادیگانه رشیدیوسـفی وسـیناهادیون 

و یونس جـوان اسـتفاده خواهدشـدودررابطه بـا بازیکنان 

غیربومی سعیدمصطفی وندوعلی مباشری وعلیرضافراهانی 

وحسن زاده پاسورفصل گذشته مس رفسنجان وتیم ملی ب 

رایزنی هایی صورت گرفته است .گفتنی است تمرینات تیم 

لیگ برتری چیپس مشـهد پس از بازگشـت دکتر داورزنی 

از لهستان وباحمایت ایشـان آغازخواهدشد.
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سی و یکمین دوره رقابت های بوکس 

کشور که به میزبانی مشهد مقدس برگزار 

شد با قهرمانی تیم بوکس خراسان ر 

ضوی به پایان رسید اما حادثه ای ناگوار و 

غیرقابل پیش بینی کام شیرین تیم بوکس 

و مدیران اجرایی هیات بوکس خراسان 

رضوی را تلخ کرد.بر اساس این گزارش 

در هنگام توزیع جوایز و مدال ها سکو 

اهدای مدال ها فروریخت و اگرچه این 

حادثه تلفات جانی در برنداشت اما 

سبب دلخوری و ناراحتی رییس هیات 

 بوکس خراسان رضوی را در پی داشت.

 گویا سمت چپ سکو به درستی مهارنشده 

بود و پس آمدن مدال آوران به روی سکو 

سبب  دیگری  تعداد  شدن  اضافه  و 

فروریختن سکو می شود که مسوول و 

نصاب سکو مورد مواخذه رییس هیات 

بوکس خراسان رضوی قرار می گیرد و وی 

این اشتباه را می پذیرد درمجموع هرچه 

 بود ماجرا ختم به خیر شد، جشن قهرمانی 

سی و یکمین دوره مسابقات بوکس جوانان 

کشور توسط تیم بوکس خراسان رضوی 

برگزار شد و در آستانه عید سعید قربان 

تیم خراسان رضوی با کسب دو مدال طلا، 

یک نقره، دو برنز و ۲۱ امتیاز بر سکوی 

قهرمانی ایستاد.بوکسورهای مازندران 

با  یک طلا، یک نقره، دو برنز و ۲۱ امتیاز 

عنوان نایب قهرمانی را به دست آوردند 

و آذربایجان غربی با یک مدال طلا، 

دو نقره، دو برنز و  ۱۹ امتیاز سوم شد.

کاپ اخلاق به تیم تهران رسید و کاپ 

فنی ترین بازیکن نیز به علی اصغر افشاری 

از استان اصفهان )وزن 57 کیلوگرم( و 

محمد سینا مرتضوی از خراسان رضوی 

)وزن 67 کیلوگرم( تعلق گرفت.

شایان ذکر است در این مسابقات ۲۰۱ 

بوکسور از 3۱ استان کشور در سالن 

شهید بهشتی مشهد طی 5روز به رقابت 

پرداختند و تیم بوکس جوانان خراسان 

 رضوی پس از گذشت ۲۰ سال موفق 

به کسب عنوان قهرمانی سی و یکمین 

دوره مسابقات بوکس قهرمانی کشور شد.

حسین فیضی/ تیم تیراندازی بسیج سپاه امام رضا 

علیه السلام فاتح مسابقات کشوری شد.

رییس هیات تیراندازی بسیج خراسان رضوی از 

راه یابی ۴ ورزشکار تیرانداز به لیگ برتر باشگاه 

مقاومت خبر داد. 

  مسابقات خواهران ۱۴ تیر  و برادران ۱5 تیر در محل 

فدراسیون تیراندازی کشور برگزار شد.

در بخش خواهران خانم ها 

هانیه رامشینی در رشته تفنگ مقام اول و مدال طلا

زینب بکاییان در رشته تپانچه مقام دوم و مدال نقره

و در بخش برادران محمدمحمدی در رشته تپانچه 

مقام سوم و مدال برنز

 علی گرمابی در رشته تفنگ مقام سوم و مدال برنز  

مسابقات قهرمانی کشور را به خود اختصاص دادند.

درمجموع تیمی، تیم خراسان رضوی با مربیگری 

محمدرضا کاشفیان و سرکار خانم خلیلی قهرمان 

مسابقات بسیج کشور شد.

مسابقات تیراندازی قهرمانی بسیج کشور و انتخابی لیگ برتر برگزار شد

قهرمانی بوکس خراسان رضوی  در روز سقوط سکو!

مجید خروشی
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عجب فوتبالی داریم ما!

دیگر مردم قدرشناسی نیستیم!
محمدرضا نصرالله زاده

عجب فوتبالی داریم ما! یک روز که فوتبالمان از همه جا مانده و 

رانده به نظر می آید و کمترین شانس را برای صعود به جام جهانی 

داریم و هیچ کس هم ریسک نمی کند تا هدایت تیم ملی فوتبال 

کشورمان را بپذیرد، به سراغ اسکوچیچ می رویم . درست در همان 

روزهایی که کمیته فنی در یک شرایط مبهم کامل صلاحیت 

فنی او را تایید می کند و وقتی تیم ملی با اسکوچیچ سریع ترین 

راه صعود به جام جهانی را تجربه می کند، کمیته فنی بنا به 

دلایلی که برای هیچ کس مشخص نیست صلاحیت او را رد و او 

را از همراهی با تیم ملی در جام جهانی بازمی دارد. باور کنیم و 

باور کنید که اگر فیثاغورس هم بود در حل چنین معادله خود 

مجهولی بازمی ماند، چه رسد به ما و هواداران فوتبال در سراسر 

کشور عزیزمان ایران که متاسفانه هرروز باید شاهد یک اتفاق تازه 

در این فوتبال باشند. همان هایی که امروز از خود می پرسند: 

دلایلی که باعث شده است تا صلاحیت فنی اسکوچیچ رد شود 

چیست؟ و چرا اعلام نمی شود تا ما هم بدانیم. آن ها می پرسند: 

مربی آرامی که در بدترین زمان ممکن ، بزرگ ترین ریسک دوران 

مربیگری خودش را کرد و هدایت تیم ملی را پذیرفت و حاصل 

عملکرد فنی او نیز آسان ترین صعود همه ادوار به جام جهانی 

بود، چرا نباید امروز صلاحیتش تائید شود؟

امروز ما چه پاسخی برای آن هایی که از ما می پرسند، بابت چه 

اتفاقی اسکوچیچ را برکنار و خودکرده حالا باید در بدر به دنبال 

یک مربی ایرانی باشید داریم؟ مربی که مانند اسکوچیچ و 

اسکوچیچ ها با سلام وصلوات او را می آوریم و فردا با سرنوشتی 

بدتر از سرنوشت امروز اسکوچیچ او را از تیم ملی می رانیم. آیا 

این مرام و معرفت ما مردمی است که در دنیا به قدرشناسی شهره 

بوده و هستیم؟ به علی دایی چه کردیم؟ به امیر قلعه نویی چطور؟ 

پس بیاییم برای یکبار هم که شده، با صدای بلند واقعیت ها 

را به مردم بگوییم. بگوییم که تاریخ مصرف اسکوچیچ در تیم 

ملی تمام شده بود و حالا هم دیگر فرقی نمی کند که چه کسی 

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 

می شود. رقابت هایی که از همین حالا هم نتایج آن، مانند همه 

ادوار گذشته مشخص و قابل پیش بینی است.

 ساعاتی پس از اعلام نظر کمیته فنی مبنی بر 

تصمیم بر برکناری دراگان اسکوچیچ، فوتبال برتر 

به استقبال این اتفاق رفت و در بخش اول برنامه اش 

در این خصوص گفت وگویی ویدیویی با سردار 

آزمون ترتیب داد.

سردار آزمون صحبت های خودش را این گونه آغاز 

ملی  تیم  اردوی  در  اختلاف نظر  کرد:"همیشه 

بوده؛ چه در زمان قبل و چه در حال حاضر. اما 

دلیل نمی شود بازیکنان دودسته شوند. باورتان 

نمی شود ولی من دیشب با مهدی طارمی و کریم 

انصاری فرد حرف زدم. مردم مطمئن باشند بچه ها 

تمام تلاش خودشان را در دیدارهای دوستانه و جام 

 جهانی می کنند و برای این پرچم می جنگند تا آن ها 

را خوشحال کنند."

سردار با تبیین قصدش از استوری اینستاگرامی  

منتشرشده گفت:"من به عنوان بازیکن تیم ملی 

وظیفه داشتم از کشورم در مواقع سخت حمایت کنم 

و این کار را کردم. بچه هایی هم که این کار را کردند، 

همین قصد را داشتند ولی در مورد استوری برخی 

از بچه ها که دوستان صمیمی ام هستند، بهتر است 

حرفی نزنم و خودمان بین بچه ها حل می کنیم."

سردار با قائل شدن حق برای خودش در خصوص 

حمایت از سرمربی تیم ملی به واسطه سابقه اش 

 گفت:"خیلی از بچه ها ناراحت شدند و موقعی که 

با بچه ها مثل مهدی و کریم حرف زدم، موقعی نوشتند 

که خیلی عصبی بودند و جملات نادرستی گفتند. 

به ما که چاه نفت و خانه که در تیم ملی نمی دهند. 

وظیفه ماست که تا لحظه آخر از سرمربی خودمان 

دفاع کنیم و بچه ها نیز همین کار را باید انجام 

بدهند. من هشت سال است در تیم ملی هستم و 

یکی از بزرگ ترها به حساب می آیم. وظیفه داشتم. "

 مهاجم لورکوزن در مورد شایعات مبنی بر شراکتش

 با مدیر برنامه های اسکوچیچ گفت:"من اصلا 

ایجنت اسکوچیچ را نمی شناسم، اما اینکه می گویند 

قرارداد 7 میلیاردی برای یک بحث تبلیغاتی بستم، 

اصلا درست نیست."

سردار آزمون در ادامه بابیان اینکه ترسی از حرف هایی 

که در موردش می زنند، ندارد؛ گفت:"ته ته ماجرا 

 بود و می دانم آن ها از چه جایی خط می گیرند 

 و برای چه این کارها را می کنند. من هیچ موقع 

از حرف نمی ترسم. در مورد اینکه درباره من چه چیزی 

 بگویند، نمی ترسم. جایگاهی که بین مردم دارم را 

با هیچ چیزی عوض نمی کنم. همیشه حرف منطقی 

و درست را گفته ام. بالاخره نباید به خودم دروغ 

بگویم. باید با خودم روراست باشم. پدر و مادرم 

طوری من را بزرگ کردند که حرف حق را بزنم و 

نباید از چیزی بترسم."

مبنی  صحبت هایی  خصوص  در  آزمون   سردار 

بر اختلاف احتمالی اش با کارلوس کی روش گفت:" 

من کسی هستم که مربی نوجوانانم را کمک می کنم. 

کی روش آدمی بود که من را به تیم ملی بزرگسالان 

آورد. موقعی بود که وقتی به خاطر مادرم خداحافظی 

کردم، موافقت کرد. همین الان هم همین طور هستم. 

حاضرم همین حالا به خاطر آن ها فوتبالم را کنار 

بگذارم. در آن زمان جز کی روش هیچ کسی از من 

حمایت نکرد. من چرا نباید از او حمایت کنم؟ او 

کسی بوده که من را آورد و همین الان با او در ارتباط 

هستم. در دو ماه اخیر باهم خیلی تماس داشتیم ولی 

من باید حرف حق را بزنم. خدایی ناکرده کی روش 

را بیاورند و زبانم لال تیم ملی نتیجه نگیرد، آن وقت 

می دانید حاشیه چقدر می شد؟ من وظیفه حمایت 

از تیم ملی رادارم و این کار را نیز ادامه می دهم. 

بااین حال، امیدوارم شرایط درست شود. امیدوارم 

آقای اسکوچیچ از ما راضی باشد. اسکوچیچ آدم 

مهربانی است و امیدوارم در زندگی خود موفق 

باشد و به نظرم کار ما در حمایت از او اشتباه نبود."

نظر کمیته فنی مبنی بر برکناری اسکوچیچ مبحث 

دیگر صحبت های سردار بود:"این کار ته نامردی 

است. یک اردو مانده و این اتفاقات افتاده است. 

وقتی که کی روش هم خداحافظی کرد، چند نفر 

به فرودگاه رفتند؟ فقط یک راننده او به فرودگاه 

رفت. می خواهیم اخراج کنیم، دست او را بگیریم 

و قدرشناس باشیم. آنقدر قدرنشناس نباشیم. 

اصلا بگوییم تاکتیک زیر صفر ولی بدون دردسر 

به جام جهانی رفتیم. تو را به قرآن، تو را به خدا 

با آدم هایی که از بیرون کشور می آیند، درست 

برخورد کنیم و خداحافظی درستی داشته باشیم. 

یک اردو مانده بود. چرا قبلا این کار را کرده اند؟ 

برای من سردار آزمون چه فرقی دارد؟ هرکسی 

بیاید، من هستم. گواردیولا در هشت روز چه کاری 

می تواند انجام بدهد؟ این کار ته نامردی است 

و درست نبود."

سردار آزمون در مورد اختلاف نظر احتمالی اش با طارمی 

 و قرارگرفتن در دو سوی مختلف قضیه گفت:"من 

به مهدی خیلی احترام می گذارم و واقعا مرد است. 

او مثل خیلی ها ادا درنیاورده که راجع به اسکوچیچ 

نظر بدهد و دو هفته بعد نظرش را تغییر بدهد. 

مهدی را خیلی قبول دارم. کریم انصاری فرد سکوت 

کرده بود. من به این طور آدم ها احترام می گذارم. 

ما مرد به دنیا آمدیم و باید کاری کنیم مرد از دنیا 

برویم. امیدوارم بازیکنان جوانی که استعداد دارند، 

وقتی به تیم ملی می رسند، با قلب پاک برسند. 

وقتی قلبتان پاک باشد، به همه جا می رسید. اگر 

قلبتان پاک نباشد، به هیچ جا نمی رسید. بازیکن 

نباید زیرآبی برود. من همیشه با مهدی در ارتباط 

هستم. من با آدم هایی که در لحظه حرفشان عوض 

می شد، مشکل دارم. حتی اگر خانواده و بستگانم 

باشند. به خاطر همین من سعی دارم از این طور 

آدم ها دوری کنم."

 سردار با انتقاد شدید از بازیکن سابق تیم ملی 

که خیلی وقت است به اردو دعوت نشده اما استوریِ 

مخالفتی گذاشته گفت:"تو باید با خودت رو راست 

باشی و بدانی که افت کردی . از همه جا بیرونت 

کردند و باید بجنگی تا به تیم ملی برسی. من زمان 

کی روش که روز آخر از جام جهانی برزیل خط 

خوردم، با خودم رو راست بودم و گفتم حقم نبود 

به جام جهانی بروم چون بد بازی کردم و گفتم باید 

تلاش کنم. با گریه مصاحبه کردم ولی گفتم باید 

تلاش کنم به این جایگاه برسم. شما هم نمی گویم 

مثل من، اما با خودتان رو راست باشید. اینکه هی 

از بدنتان عکس بگذارید فایده ندارد. بدوید، اگر 

مرد هستید، خودتان را نشان بدهید و برای جام 

جهانی کمک کنید. به شخصه همه کار می کنم 

تا در کنار هر مربی برای تیم ملی کشورم بجنگم."

 اسماعیل حیدرپور، مدیرعامل باشگاه 

شهرخودرو درباره توافقی که بر سر 

مطالبات این باشگاه با باشگاه پرسپولیس 

داشت اظهار کرد: ما در ساختمان 

فدراسیون فوتبال برای ثبت نام خیلی 

معطل شدیم و ای کاش شرایطی به 

اینترنتی،  ثبت نام  که  بیاید  وجود 

وضعیت بهتری داشته باشد. اگر 

کسی که کرونا داشت و می خواست 

ثبت نام کند که شرایط متفاوت می شد. 

این یک مشکلی بود که یک سری 

از دوستان اذیت شدند. هم چنین 

باشگاه پرسپولیس به ما چک داده 

است و امیدوارم این چک ها برگشت 

نخورد. آقای درویش تضمین های لازم 

را داده اند. از باقی مانده مطالباتمان 

کم تر از 3 میلیارد باقی مانده است 

و امیدوارم چک ها در 3 قسطی که 

توافق شده است، پاس شود.مدیرعامل 

باشگاه شهر خودرو در ادامه درباره 

شرایط تیمش گفت: ما الان دچار 

چالش شدیم و چالش ما این است که 

در مشهد از تیم ما حمایت می شود؟ 

آیا قرار است به ما زمین ندهند و به 

تیم ها دیگر بدهند؟ ما جلسه ای با 

مدیرکل ورزش و جوانان و هیات فوتبال 

مشهد داشتیم و آن ها قول همکاری 

به ما دادند. کسانی که خریدار واقعی 

هستند می توانند کار خود را پیش 

ببرند. یک خریدار تقلبی آمده بود یک 

خریداری در انگلیس حضور دارد و 

من نماینده اش هستم و این خریدار 

نمی خواهد نامش فاش شود. او به 

ما گفت چقدر بدهی و طلب دارید. 

ما هم گفتیم کسی که می خواهد 

امتیازی را خریداری کند، شرایط خاص 

خودش را دارد. ما می خواهیم به ما 

کمک شود و عزیزان و کارخانه ها و 

متمولان ورزش درخواست می کنم 

بیایند و اختیار تیم را در دست بگیرند 

تا این تیم دوباره به لیگ برتر برگردد. 

در غیر این صورت باشگاه با شرایطی 

 که خواهد داشت، امور خود را پیش

 می برد.

پدرام خسروشاهی
دیدگاه

حذف غیر اخلاقی  اسکوچیچ

خاطرات خوش با بدرقه بد!

شهر خودرو در جاده ای مملو از دست انداز!

بانیان وضع وجود اجازه بازگشت ندارند

قاضی زاده: اگر فدراسیون مستقل نیست 
به مجلس بگوید

نماینده مجلس شورای اسلامی معتقد است باید تصمیماتی 

که در فدراسیون اتخاذ می شود روبه جلو باشد و فضای فوتبال 

کشور را به یازده سال پیش بازنگرداند.

سید احسان قاضی زاده هاشمی در گفتگوی تلفنی با برنامه 

فوتبال برتر در واکنش به اتفاقات روزهای اخیر فوتبال ایران و 

استقلال فدراسیون این طور حرف هایش را آغاز کرد: انتخاب ، 

حفظ ، تمدید، عدم تمدید سرمربی و ... مسوولیتش بر عهده 

خود فدراسیون است و طبعا هیچ دخالتی خارج از فدراسیون 

پذیرفته شده نیست.او سپس در واکنش به این سوال که آیا 

در حال حاضر فدراسیون استقلال لازم برای تصمیم گیری 

را دارد یا خیر اضافه کرد: اخباری شنیده می شود. قطعا ما در 

مجلس این مسایل را نمی پذیریم. قطعا سلایق و دیدگاه هایی 

میان نمایندگان مجلس نیز وجود دارد. علاقه  مندی به افرادی 

هم هست، اما اینکه اعمال سلیقه در نهاد فدراسیون انجام 

شود، اصلا پذیرفته شده نیست.  طبعا وقتی ما چنین چیزی 

را برای خودمان نمی پذیریم، اجازه نخواهیم داد سایر نهادها 

نیز در کار فدارسیون دخالت کنند. 

خبر
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 پیوند قلب خوک  به انسان
 موافقان و مخالفان چه می گویند؟ 

دکتر فیروزآبادی، دکترای بیو تکنولوژی میکروبی 

 دانشمندان آلمانی قصد دارند امسال خوک های اصلاح  

ژنتیکی شده را به عنوان یک نژاد تازه معرفی و در اختیار 

پرورش دهندگان خوک قرار بدهند، نژادی تازه نه برای تولید 

گوشت، بلکه برای اهدای قلب به انسان هایی که زندگی شان 

درخطر است.

 ماه گذشته برای نخستین بار قلب یک خوک اصلاح نژاد 

شده با موفقیت به یک انسان پیوند خورد. این پیوند قلب 

توسط دانشمندان دانشگاه مریلند آمریکا صورت گرفته بود.

 )LMU( اکهارد ولف، دانشمند دانشگاه لودویگ ماکسیمیلیان 

در مونیخ آلمان می گوید که تیم او قصد دارد گونه ای جدید 

از خوک ها که از نژاد »جزیره اوکلند« اصلاح نژادی می شوند 

را تا سال ۲۰۲5 آماده آزمایش پیوند قلب کنند.

 پزشکان در خصوص نتایج اولین عمل جراحی پیوند قلب یک 

خوک با انسان که ماه گذشته صورت گرفت رضایت دارند، 

بااین وجود می گویند که خطر عفونت، پس زده شدن عضو 

یا فشارخون بالا همچنان وجود دارد.

 ولف که کارش بحث های داغی را در آلمان، کشوری با یکی 

از پایین ترین نرخ های اهدای عضو در اروپا و دارای یکی از 

جنبش های قدرتمند دفاع از حقوق حیوانات، به راه انداخته 

است می گوید: »برنامه ما این است که با یک مدل ساده تر، 

یعنی تنها با اعمال پنج تغییر ژنتیکی پیش برویم«.

 این دانشمند آلمانی که به مدت ۲۰ سال روی پیوندهای حیوان 

به انسان تحقیق کرده است، می گوید که تیم او تلاش دارد 

تا »نسل بنیانگذار« را تولید کنند. این به معنای پایه گذاری 

نسلی است که اصلاح ژنتیکی شده باشد و نسل هایی که از آن 

پدید می آیند بدون نیاز به دخالت مجدد، وارث این اصلاحات 

انجام شده باشند.

 ولف می گوید که اولین نسل از این نژاد تازه خوک ها امسال 

متولد می شوند، سپس قلب آن ها در آزمایشگاه ها موردبررسی 

قرار خواهد گرفت و بعد به دنبال تاییدیه برای آزمایش بالینی 

و پیوند به انسان خواهند رفت، مسیری که به دو یا سه سال 

زمان نیاز دارد.

 بر اساس داده های بنیاد پیوند اعضا در آلمان، پیوند برای 

افرادی که نارسایی اندام دارند و گزینه  درمانی دیگری ندارند 

صورت می پذیرد. تا پایان سال ۲۰۲۱ بیش از ۸5۰۰ آلمانی 

در فهرست انتظار دریافت پیوند عضو بودند.

 حامیان دکتر ولف می گویند که کمک گرفتن از حیوانات 

می تواند به کوتاه تر شدن این فهرست کمک کنند، اما مخالفان 

می گویند این فناوری حقوق حیوانات را زیر پا می گذارد و عملًا 

خوک ها را به وضعیت کارخانه های تولید عضو برای انسان ها 

تبدیل می کند. این درحالی که هم اینک میمون هایی که از آن ها 

در آزمایش های پیوند استفاده شده است، در عذاب می میرند.

 نباید به حیوانات به عنوان تامین کننده قطعات یدکی انسان ها 

نگریست

 از سخنگویان انجمن حمایت از حیوانات در آلمان 

 در فوریه ۲۰۱۹ طوماری توسط گروهی از پزشکان آلمانی 

علیه آزمایش های حیوانی منتشر شد که خواستار ممنوعیت 

تحقیقات پیوند اعضای حیوانات بودند. بیش از 57 هزار تن 

این طومار را امضا کردند. کریستینا برشتولد سخنگوی شعبه 

مونیخ انجمن حمایت از حیوانات آلمان، این عمل را ازنظر 

اخلاقی بسیار »مساله برانگیز« توصیف کرد. او بابیان اینکه 

نباید به حیوانات به عنوان تامین کننده قطعات یدکی انسان ها 

نگریست، گفت :» یک حیوان خانگی، یک حیوان مزرعه ای 

یا یک حیوان که به طور طبیعی در محیط آزاد متولدشده، 

همه به یک اندازه نیازها، ترس ها و حقوق یکسانی دارند.«

پزشکی

گروه ورزشی- رییس هیات هندبال خراسان رضوی 

در نشست مطبوعاتی با اصحاب رسانه که در سالن 

اجتماعات اداره کل ورزش و جوانان برگزار شد از میزبانی 

رقابت های هندبال پسران و دختران خراسان رضوی 

در مشهد مقدس خبر داد و گفت:این رقابت ها از هفته 

آینده آغاز و پیش بینی ما این است که ۱3 یا ۱۴ تیم در 

این مسابقات حضورداشته باشند.»رضا علیزاده« ادامه 

داد: با توجه به همه گیری ویروس کرونا موفق شدیم در 

راستای توسعه هندبال در رده های مختلف سنی گام های 

مثبتی برداریم. حضور ۸بازیکن نونهالان در ترکیب تیم 

ملی و همچنین بیش از ۴۰ بازیکن در باشگاه های سطح 

کشور و حضور بازیکنان در ترکیب تیم ملی مردان و زنان 

کشور ، فعال سازی کانون های هندبال استان و کسب 

عنوان رتبه های اول تا سوم در مسابقات جوانان کشور از 

مهم ترین دستاوردهای هیات در طول این مدت است.

وی اضافه کرد: تلاش کردیم در بحث ساختاری و زیر 

بنایی هیات را متحول کنیم و با ایجاد وحدت میان 

پیشکسوتان ،مربیان و داوران باتجربه و جوانان فعال 

در کنار خودمان ترکیبی جدید از هیات را سامان دهی 

کردیم و هم اکنون بیش از 5۰ نفر از بزرگان هندبال 

استان در کنار ما برای توسعه هندبال تلاش می کنند.

وی در خصوص حضور در لیگ برتر گفت: مذاکراتی 

با ایران خودرو صورت گرفته و احتمال حضور تیمی به 

نام پیکان در مسابقات لیگ برتر امسال وجود دارد که 

البته هنوز قطعی نشده است. وی در خصوص تقویت 

و توسعه باشگاه داری هندبال استان گفت: هم اکنون 

بیش از 6باشگاه ورزشی ازجمله: اشتاد سازه،ستار 

ساز،تبادکان،اساطیر و برزین به صورت اختصاصی در 

راستای شناسایی استعدادهای برتر و همچنین بازیکن 

سازی در مشهد فعالیت می کنند. 

طلا  ۱5مدال  خروشی-  مجید 

و ده ها مدال  کشوری در کاراته. 

و  فعالیت  استانی حاصل 6سال 

تلاش جوان مشهدی در کاراته است 

 وی که با کسب نایب قهرمانی کشور 

به اردوی تیم ملی دعوت شده است 

می گوید:  مدال نقره و برنز بین المللی  

کرمانشاه ،تهران ، مسابقات استانی 

در رده های سنی نونهالان و نوجوانان 

 و همه مدال هایی که به دست آوردم 

را مدیون زحمات پدر و مادرم می دانم و 

این موفقیت ها بدون حمایت خانواده 

اماکان پذیر نبود.

یوسف نیک روش جوان ۱۴ ساله 

مشهدی در ادامه اظهار داشت ک 

باید همین جا از مربیان خوبیم ازجمله 

حجت چاویدی مربی و مدیریت باشگاه 

کاراته جاویدان ، صدر الحافظین و 

برادرم تشکر کنم که برای رسیدن 

به موفقیت هایم خیلی تلاش کردم  

وی تصریح کرد: مسابقات کاراته وان 

کشور در سه دوره کمیته کاتا برگزار 

می شود و نفرات برتر به اردوی تیم 

ملی دعوت می شوند

مجید طهوریان عسگری در مراسم 

تجلیل از یوسف نیک روش نایب قهرمان 

کاراته کشور که در باشگاه جاویدان 

تشکر  و  تقدیر  ضمن  شد   برگزار 

از مدال آوران در خصوص حمایت 

این قهرمانان گفت: کمیته ای  از 

در بدنه  ورزش شهرداری در جهت 

حمایت از مدال آوران و استعدادهای 

است  تشکیل شده  ورزشی   برتر 

که درصدد هستیم فعالیت این کمیته 

را با همکاری سایر ارگان ها ساماندهی 

و عملیاتی تر کنیم .وی گفت: حفظ 

تخصص و افزایش توانایی و آمادگی 

جسمانی برای کسب عناوین قهرمانی 

در رده های مختلف سنی و همچنین 

اخلاق مداری از ارکان مهمی است 

که قهرمانانی همانند آقا یوسف  باید 

موردتوجه قرار دهند.

وی خاطرنشان کرد: خانواده ها باید 

فرزندان خود را زیر چتر حمایتی خود 

در عرصه ورزش قرار دهند تا جامعه ای 

سالم را بسازیم .پویای و سلامت جامعه 

درگرو توجه به سلامت اجتماعی است 

و برای دست یابی به این هدف باید 

به ورزش اهتمام بیشتری ورزید.وی 

 با اشاره به توجه دین مبین اسلام 

به ورزش های خاص گفت: ماموریتی 

که ما در شورای شهرداریم متشکل از 

۱5 نفر عضوسیاست گزاری است تا 

مسیر مدیریتی شهری در حوزه ورزش 

به سمت افزایش ایجاد شادابی و 

نشاط جامعه حرکت کند. و این امر 

 شاهد ظهور خانواده های  پر سلابت 

و پرهیجانی را در جامعه شهری باشیم.

عضو شورای شهر مشهد از احداث 

بزرگ ترین کمپ و مجموعه ورزشی 

شرق کشور در مشهد مقدس خبر 

داد و گفت: این مجموعه 6هکتاری 

 در منطقه الهیه مشهد هم اکنون 

در دست احداث است و امیدواریم 

که تا قبل از پایان دوره ششم شورای 

شهر به پایان و به بهره برداری برسد 

هم اکنون  این که  به  اشاره  با  وی 

مکان  این  در  ورزشی   ۲مجموعه 

به بهره برداری رسیده است تصریح 

کرد:5۰ مجموعه ورزشی شهرداری 

در سطح مشهد به صورت سالنی و 

همچنین 5۰ مجموعه رزشی روباز 

برای استفاده شهروندان ساماندهی 

شده است و در نظر داریم 

در دوره ششم سیاست گذاری کردیم 

که تمامی بوستان های بالای 5هکتار 

که حدوده ۱۴ بوستان است و اما 

در چشم انداز ۴ساله این آمار به 3۰ 

بوستان اضافه خواهد شد بخش بانوان 

را فعال کنیم بوستان نصرت،ریحانه 

ملت ازجمله بوستان هایی است که ویژه 

بانوان آماده سازی و ساماندهی شده 

است.)۱.۲ دهم هکتار در بوستان ملت 

ویژه بانوان آماده سازی شده است(.

 عضو شورای شهر مشهد ادامه داد: 

با بازگشایی گره ۱7 ساله  مسیر لشگر 

77 و برداشته شدن دیواره های پادگان 

این مجموعه به شهر اضافه شد و مسیر 

مشهد –تهران بازگشایی و حدود 7۰ 

تا ۸۰ هکتار به فضای سبز و ایجاد 

بوستان در مشهد اضافه شد و بنا 

داریم یک بوستان 5هکتاری  تحت 

 عنوان »بوستان شهربانو« به زودی 

در این مکان به بهره برداری خواهد 

رسید و برای استفاده اختصاصی 

بانوان مجموعه ای در همین بوستان 

در نظر گرفته ایم . 

حجت جاویدی مربی و دبیر هیات کاراته 

مشهد درباره برگزاری این مسابقات 

گفت: مسابقات لیگ کاراته وان در 

تاریخ ۱۴ تیر ۱۴۰۱ به میزبانی شهر 

زنجان برگزار و در سه مرحله بود که  

یوسف نیک روش در مرحله دوم مقام 

سوم کسب کرد و در مرحله سوم مقام 

دوم کمیته وزن 7۰+ نوجوانان را 

به دست آورد. در این مسابقات از 

خراسان رضوی 6کاراته کا حضور 

داشتند و نفرات برتر به مسابقات 

جهانی که به میزبانی ترکیه برگزار 

خواهد شد اعزام می شوند.

وی افزود: سومین مرحله از مسابقات 

لیگ کاراته ایران با حضور ۲ هزارو 

56۰ ورزشکار از 3۰ استان کشور به 

میزبانی استان زنجان برگزار و در این 

رقابت ها که مرحله پایانی از سومین 

دوره مسابقات کاراته وان است، ۸ نفر 

برتر رنکینگ مجموع سه مرحله کاراته 

وان به همراه چهار نفر سکونشین این 

دوره به مرحله بعدی مسابقات انتخابی 

که تحت عنوان قهرمان قهرمانان 

است راه پیدا خواهند کرد.

مشهد میزبان رقابت های دختران و پسران هندبال

عضو شورای شهر مشهد :

 مکمل های ورزشیبزرگترین کمپ ورزشی شرق کشور در مشهد احداث می شود
 برای کالری بیشتر

مهدیس آصفی،کارشناس علوم ورزشی

همان طور که می دانید در شماره قبل 

منابع  و  پروتئین ها  انواع  معرفی  به 

پروتئین های طبیعی پرداختیم . در 

این شماره قصد داریم به معرفی انواع 

مکمل های پروتئینی بپردازیم .مکمل های 

ورزشی برای ورزشکاران جهت تامین 

کالری های بیشتر برای افزایش وزن و حجم 

، تولید و در داروخانه ها عرضه می گردد. 

ورزشکاران حرفه ای و بدنسازان به واسطه 

رژیم غذایی سنگین دچار کمبود کالری 

می شوند، لذا مصرف به موقع و درست 

از انواع مکمل های غذایی می تواند 

برای رفع کمبود کالری رژیم غذایی و 

عضله سازی مورداستفاده قرار گیرد. 

مکمل های بدنسازی در یک  حجم کم 

حاوی مواد مغذی و پروتئین های زود 

جذبی هستند که باعث افزایش حجم 

عضلات ، افزایش وزن و بهبود عملکرد 

ورزشی می شوند . مکمل پروتئین جزء 

مهم ترین مکمل های بدن سازی است 

زیرا پروتئین ها بلوک های ساختمانی 

عضلات شما هستند. مکمل های پروتئین 

برای افزایش توده عضلانی و همچنین 

ریکاوری بعد از تمرینات سنگین ضروری 

انواع  هستند. مکمل های پروتئینی 

مختلفی دارند و عبارت اند از:

۱- مکمل پروتئین وی

پروتئین وی از معروف ترین و پرمصرف ترین 

مکمل های بدن سازی است که برای 

عضله سازی و تقویت عضلات موردنیاز 

است. آمینواسیدهای موجود در این 

مکمل زود جذب و زودهضم بوده و 

علاوه بر مفید بودن برای ورزشکاران 

باعث افزایش قدرت سیستم ایمنی، 

کاهش فشارخون، کاهش استرس و 

بهبود عملکرد کبد می شود.

۲- پروتئین ایزوله

این مکمل نسبت به پروتئین وی حاوی 

آمینواسیدهای زود جذب تری است و 

برای مواقعی که ورزشکار نیاز مبرم به 

منبع پروتئینی دارد بسیار مفید است. 

این مکمل بعد از تمرینات سخت و برای 

ریکاوری بسیار مناسب است.

۳- پروتئین کازئین

کازئین پروتئین شیر است و برای عضله 

سازی در طول مدت استراحت و خواب 

مورداستفاده قرار می گیرد. این پروتئین 

در طول استراحت با ایجاد یک جریان 

دائمی از آمینواسیدها در خون باعث 

عضله سازی می شود.

      تغذیه ورزشی



هنرپیشه ای که وارد عرصه کارگردانی شد

صید سریالی صیادی
یوسف صیادی ـ بازیگر فیلم ها و مجموعه های 

کمدی ـ از ساخت سریالی طنز برای تلویزیون 

خبر داد.

صیادی گفت: من فکر می کنم مردم کشورمان 

در این برهه، نیاز بسیار زیادی به برنامه های 

طنز و شاد دارند؛ ازاین رو مدتی است که 

در تدارک یک سریال طنز برای تلویزیون 

هستیم که خودم آن را کارگردانی می کنم.

وی اظهار کرد: حدود چهار الی پنج ماه است 

که مشغول ساخت سریال هستیم و امیدوارم 

شرایط ساخت آن به زودی فراهم شود تا مردم 

ببینند و خوششان بیاید. خودم هم قرار 

نیست در آن بازی کنم و فقط کارگردانی 

آن را بر عهده دارم.

صیادی که شامگاه یکشنبه، ۱۹ تیرماه، 

مهمان برنامه »شب فیروزه ای« شبکه پنج 

بود، در بخشی از علاقه اش به موسیقی و 

ساز گفت: ساز خیلی می تواند رفیق آدم 

باشد. من گاهی دلی ساز می زنم ولی به 

شکل حرفه ای کار نمی کنم.

تلویزیونی "ساعت  بازیگر مجموعه های 

خوش"، "قرارگاه مسکونی"، "دارا و ندار" 

و "سه دونگ سه دونگ" در پایان از جمله ای 

خطاب به مسوولان، اظهار کرد: ما در همه 

زمینه ها پتانسیل های بسیاری را داریم. 

امیدوارم مسوولان زمینه را برای بروز و ظهور 

این پتانسیل ها خصوصا در حوزه بانوان 

فراهم کنند.

Nakhost Honari



6nakhostvarzeshi@yahoo.com

برگزاری نخستین نمایشگاه تخصصی خانواده در مشهد 

 هفته نامه ورزشی و هنری   سال هشتم   شماره 321   
 پنجشنـبه  23 تیر 1401    14 ذی الحجه 1443 

 دبیر ستاد امربه معروف ونهی از منکر 

خراسان رضوی گفت: نخستین نمایشگاه 

تخصصی خانواده با عنوان )مهرانه(از 

۲۱ تیرماه به مدت چهار روز در محل 

نمایشگاه بین المللی مشهد با بازدید 

رایگان در اختیار مردم قرار می گیرد.

به گزارش خبرنگار نخست هنری مهدی 

رضایی در جمع خبرنگاران افزود: ،بابیان 

اینکه در هفته عفاف و حجاب هستیم  در 

یک حرکت جهادی با ۱۲ موضوع مختلف 

این نمایشگاه را راه اندازی می کنیم.

وی گروه خانواده ،پوشش و عفاف، خانواده 

 ،تفریح،نشاط وسفر، خانواده و تغذیه  

،خانواده  و سلامت  ،ورزش    خانواده 

 و آموزش ، خانواده و درآمد، خانواده   

هنر و معماری ،خانواده وفضای مجازی  

خانواده ،فیلم و سرگرمی ،خانواده ومسایل 

اجتماعی ،خانواده ایثار وشهادت، خانواده 

وموسیقی،خانواده  و کتاب ازگروه های 

قالب در این نمایشگاه می باشد.

رضایی با اشاره به فعالیت گروه ) خانواده 

،ورزش ،سلامت ( در این نمایشگاه بیان کرد: 

بیشترین رویدادهای نمایشگاه مربوط ورزش 

وهیات های ورزشی همگانی استان است 

که با دراختیارگرفتن سالن عطار ،ورزش 

وبازی هایی نظیر کشتی باچوخه،پینت 

بال و تیراندازی با تفنگ بادی رادراختیار 

عموم می گذارند.

وی ۱۲ هزار مترمربع را از فضای این 

نمایشگاه تخصصی دانست واظهارداشت: 

نقاله خوانی،برگزاری کارگاه های زنده 

هنری،تئاترهای کوتاه،فروش ملزومات 

حجاب واکران فیلم هراس ،بدون قرار قبلی  

و موقعیت مهدی درسینماهای پرتابل 

از برنامه های دیگر این نمایشگاه است.

گفتنی است:  نمایشگاه خانواده از عصر 

۲۲ تیرماه ساعت ۱۸:3۰  با حضور 

ستاد  رییس  صدیقی  حجت الاسلام 

 امربه معروف ونهی از منکر کشور افتتاح

   و ملزومات عفاف و حجاب با تخفیف ویژه

 ارایه خواهد شد.

نیم نگاه

دلنوشته

آمر باید عامل باشد
اعظم سادات حسینی رخ

آدمی  تا زمانی که صحیفه زلال جانش باغبار غفلت و خطا 

تیره نگشته و یا اگر دچار شد با قطرات نورانی توبه تطهیر 

شود همواره پندپذیر و پندآموز است.اگرچه پند دیگری اورا 

گران آید ولی دراندرون ضمیرش ندای وجدان  و هشدار 

بیدارباش راخواهدشنید!

آمر به معروف چه به زبان یا دست یا قلب،باید خود عامل 

به معروف و صالح باشد تا در وجود انسان ها تخم صلاح 

و درستی بیفشاند .وقتی نگاه آمر به خاطی از روی عشق 

 و محبت و نوع دوستی است  و نگاه  بالا به پایین نباشد 

او راحتی برتر از خود بداند کلامش برای رضای خدا و اجرای 

واجب باشد،قاطع باشد نه به معنای جبرو تعصب بلکه یقین 

به وظیفه و رسالتی که بر دوشش است این قطعیت  بی شک 

تاثیر خواهد گذاشت که آنچه از دل برآید   لاجرم بردل نشیند . 

اینجاست که اگر آمر این رسالت را ابتدا از خانواده و اطرافیانش 

آغاز کند دنیا گلستانی می شد که دم و بازدم آدمیان فقط 

عشق بود و عشق،  چراغ امربه معروف و نهی از منکر هیچ گاه  

کم سو نمی شد،گناه کوچک شمرده نمی شد و خبط و خطا 

جسارت ظهور نداشت.

حضرت علی )ع( در کتاب ارزشمند خود نهج البلاغه دراهمیت 

امربه معروف و نهی از منکر آن  دو را اوصاف الهی می شمارند 

:امربه معروف و نهی از منکر دوصفت از صفات پسندیده خدای 

سبحان است و این دو مرگ کسی را نزدیک نمی کند و روزیش 

را نمی کاهد. ایشان امربه معروف و نهی ازمنکررا بافضیلت 

ترین اعمال بندگان خدامعرفی می کند و آن را هدف نهایی 

دین بیان می کنند و می فرمایند:تمامی اعمال نیک،حتی 

جهاد درراه خدا در برابر امربه معروف و نهی از منکر مثل قطره  

در برابر دریای پهناوراست.

امیرمومنان  درمذمت آمران بی عمل می فرمایند:

خدا لعنت کند کسانی راکه امربه معروف می کنند ولی خود 

به آن پایبند نیستند و نهی از منکر می کنند ولی خود مرتکب 

آن می شوند.

هوای عشق
نگین مرشدی

جانم برایت بگوید 

چنان  شیرین است عشق 

که انسان عاشق که می شود 

عاشقی دستان نویسنده ی قلمش می شوند 

خیال معشوق آغوشی می شود که هنگام نشستن تماما در 

بغل می گیردت 

یا حتی پر قویت می شود این خیال به هنگام  شعر 

عاشقی تو را کنار معشوق میدواند 

تو تکه به تکه این شهر را در خیالت کنار او راه که نه، رقصان میروی 

تو تمام ارکیده ها و  رز هارا با دست یاد او می چینی 

آن تکه کلامه همیشگی اش 

وقتی دردانه صدایت میزند 

مترادف تک تک کلماتت خواهد شد 

پس عجله کن 

دستانش را بگیر و با او 

به کمک معجزه ی عشق پا به این بام گلگون بگذارید 

صدایش بزن بگو بیا تا کنار هم رنگ بگیریم

تهیه کننده فیلم »بازیوو« بابیان این که 

حمایت صداوسیما از سینمای کودک 

فقط در حد شعار است گفت: تلویزیون 

فقط دو نوبت تیزر )تبلیغات( برای 

فیلم ما در نظر گرفت که چون کم 

بود و تاثیرگذاری نداشت، ما از خیر 

آن گذشتیم.

تهیه کننده ای  موسوی،  غلامرضا 

که هم اکنون فیلم بازیوو را در گونه 

کودک و نوجوان در حال اکران دارد 

در گفت وگو با خبرنگار ایرنا درباره 

تبلیغات این فیلم گفت: به دلیل 

گرانی وحشتناک بهای آگهی در 

تلویزیون امکان پخش آگهی نداریم. 

بنابراین من در فضا مجازی از همه در 

فضای مجازی خواستم برای حمایت 

ازاین گونه سینما، اکران فیلم در تهران 

و شهرستان ها را اطلاع رسانی کنند.

وی با یادآوری این نکته که در زمان 

ریاست عزت الله ضرغامی بر صداوسیما 

۱۰۰ یا ۲۰۰ نوبت تبلیغاتی به فیلم ها 

می دادند اظهار داشت: در حال حاضر 

مدیر بازرگانی سازمان بین یک تا دو 

نوبت به فیلم فرصت تیزر می دهد. 

در ظاهر اعتبار ۱5 میلیارد تومانی 

می دهند که رقم درشتی است. ولی 

در عمل آن ۱5 میلیارد تومان شامل 

دو بار پخش تیزر می شود و دو ریال 

هم نمی ارزد.

موسوی افزود: ضمن این که تعهد 

محضری می گیرند که آگهی شما در 

شبکه های ماهواره ای پخش نشود. 

بعضی وقت ها شبکه های ماهواره ای 

به صورت رایگان خودشان تبلیغات 

فیلم ها را پخش می کنند. در این 

وضعیت ما باید برویم ثابت کنیم که 

آگهی را خودمان به جایی نداده ایم. 

بنابراین ما ترجیح دادیم بااین همه 

دردسر سراغ تیزر تلویزیونی نرویم و 

از خیر آن بگذریم.

تبلیغات تلویزیون باید مستمر باشد

وی بابیان این که هیچ فیلمی با دو سه 

نوبت تیزر دیده نمی شود و تبلیغات باید 

مستمر باشد تاکید کرد: الان بیشتر 

تهیه کننده ها دیگر منت صداوسیما را 

نمی کشند و دنبال تعهد دادن و تیزر 

گرفتن نمی روند. تلویزیون هم آگهی 

فیلم های مستقل و بخش خصوصی 

را پخش نمی کند و چند فیلم خاص 

را تبلیغ می کند. یک فیلم معمولی 

۱5 میلیارد تومان نمی فروشد که ما 

بخواهیم علاوه بر آن دو نوبت برای 

تیزرش هزینه کنیم.

این تهیه کننده افزود: این رویه 

خلاف آن چیزی است که آقای 

دکتر جبلی در روز اول قول داد. 

او خودش می دانست که آگهی 

فرهنگی را باید از آگهی تجاری 

جدا کند و باکسی جداگانه برای 

تبلیغ سینما، تئاتر، کتاب و کالاهای 

فرهنگی در نظر بگیرد. اما در 

عمل صاحبان کالاهای تجاری 

چون تبلیغات درازمدت می دهند 

تخفیف های خوبی از صداوسیما 

می گیرند و اهالی فرهنگ باید 

پول های کلان پرداخت کنند. الان 

بهترین فیلم ها بین تا 3۰ میلیارد 

تومان می فروشند و فروش بقیه 

فیلم ها زیر ۱۰ میلیارد تومان است.

وی بابیان این که تلویزیون در خرید 

فیلم های سینمایی هم انحصاری عمل 

می کند اظهار داشت: تلویزیون فیلم های 

سینمایی پربیننده را باقیمت های 

پایین می خرد و به عنوان مثال برای یک 

فیلم سینمایی ۲۰۰ تا 3۰۰ میلیون 

تومان پرداخت می کند. درحالی که 

باید یک و نیم میلیارد تومان بخرد تا 

فیلم بخشی از هزینه هایش دربیاورد. 

در سینمای دنیا همه هزینه های فیلم 

از اکران جبران نمی شود و راه های 

زیادی برای درآمدزایی وجود دارد.

به گزارش ایرنا، بازیوو، نخستین ساخته 

سینمایی امیرحسین قهرایی، سال 

۹۸ جلوی دوربین رفت و در همان 

سال نیز در جشنواره کودک و نوجوان 

اصفهان نمایش داده شد و توانست 

چندین جایزه این رویداد ازجمله پروانه 

زرین بهترین کارگردانی سینمایی 

ایران، بهترین فیلمنامه سینمایی 

ایران، جایزه ویژه دبیر جشنواره در 

بخش کسب و کار و دیپلم افتخار 

جایزه مرکز توسعه سینمای کودک 

را از آن خود کند.

در این فیلم  پژمان بازغی، محمدرضا 

هدایتی، برزو ارجمند، لیندا کیانی، 

رضا شفیعی جم و سحر زکریا به ایفای 

نقش پرداخته اند.

گلایه تهیه کننده فیلم کودکان »بازیوو«

 حمایت صداوسیما در حد شعار 

سیده بهجت موسوی مقدم
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حدود دو سال از درگذشت علی انصاریان 

می گذرد ولی همچنان فیلم هایی هستند 

که او در آن ها بازی کرده و نمایش داده 

نشده اند و به تازگی »بانک زده ها« با 

حضور او پروانه نمایش گرفته است.

شورای پروانه نمایش فیلم های سینمایی 

در جلسه اخیر خود با صدور پروانه نمایش 

برای فیلم  »بانک زده ها« به تهیه کنندگی 

علی روئین تن و کارگردانی جواد اردکانی 

موافقت کرده است. 

علی رویین تن که آخرین بار سال ۱3۸۸ 

در سینما فیلم ساخت )زمهریر(، این 

بار با تهیه کنندگی یک فیلم سینمایی 

بازگشته که در دوران کرونا ساخته شده 

است.

این فیلم در خبرها به عنوان اثری در 

ژانر »کمدی موزیک مال شده سیاه« 

معرفی شده و نسرین مقانلو، قاسم زارع، 

میر طاهر مظلومی، علی انصاریان، بیژن 

بنفشه خواه و نیز )با همراهی( سحر 

قریشی ازجمله بازیگران آن هستند. 

پیش تر نام های »قوه قضاییه«، »عوضی« 

و »آی بی کلاه«  برای »بانک زده ها« در 

نظر گرفته شده  بود.

فیلم علی انصاریان مجوز اکران گرفت
بازی بعد مرگ
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رشحاتی اندر ماهیت روح)1(
جواد ظفر امیلی

روح ناشناخته ترین بخش وجود انسان است در توصیف و تبیین روح 

که سراپا کیفیت می باشد نمی توان به صراحت و شفافیت سخن 

راند آنچه مسلم است روح باطنی ترین وجود هر شخصی است 

که در سایه های درونی انسان  قرار دارد و در عمق وجود جاری و 

مکنون است روح دیدنی و یافتنی نیست فقط در تجلیات آشکار 

است چون ارمغان عالم ملکوت  وامانت الهی می باشد ) و نفخت 

فیه من روحی( هر که روحش را ارج نهاد به ملکوت اعلی نزدیک تر 

و بندهای زمینی اش گسسته تر گردید روح میل به سلطه ندارد 

بلکه گرایشش به انذار و بشارت  و بازدارندگی و نرمش است لذا از 

اجبار و انکار و اکراه مبری است برخلاف جسم که اوضاع را بازور و 

جبر بر وفق خودتنظیم می کند و همه کس و همه چیز را مطیع خود 

می خواهد و هدفش وسیله را توجیه می کند روح مظهر لطافت ، 

ظرافت و نکته آموزیست روح پشتوانه الهی و اخلاقی دارد درحالی که 

جسم و ذهن ماهیتا به دلیل نقص در ماده  روحیه هژمونی  دارد .

     زین بدن اندر عذابی ای بشر   

مرغ روحت بسته با جنسی دگر  

      روح گشاید سوی بالا بال ها

  تن زده اندر زمین چنگال ها

هرگاه کیفیت نمایانگر شود معناگرایی جریان دارد و هر پدیده و 

اقدامی که مفهومی باشد نشان از حضور روح دارد روح جهتش 

تعالی است و رو به بالاست برخلاف کمیت که رو به پایین است 

و به حجم ، عدد و کثرت می اندیشد . روح به وحدت ، محتوی و 

کیفیت بها می دهد.روح بسیط بوده و از عالم مجردات می باشد 

که زمان و مکان  بر وی تاثیر گذار نیست چراکه از عالم بالاست 

اما جسم مرکب است و از عالم ناسوت می باشد لیکن نفس یا 

من ذهنی گرایشش به خود خویشتن است و برای بقای منیت 

ها می جنگد اما روح برای اعتلا و ارتقای فردیت می کوشد روح 

قصد سلطه و حاکمیت ندارد بلکه به نور و پاکی و جلای درونی 

و هرچه هست اهتمام دارد روح به انسانیت می اندیشد و تن 

به انسان ها بها می دهد و تعارض این دو همیشه وجود دارد تا 

اینکه یکی بر دیگری غلبه نماید اگر جسم و تمایلات و غرایز 

بر روح غلبه نماید در آن صورت انسان از انسانیت منسوخ شده 

و به ابعاد حیوانیش رو می آرود .

ادامه دارد

فراخوان مسابقه بین المللی عکس 

قاب سرخ
یادداشت فراخوان مسابقه بین المللی عکس 

قاب سرخ ، بهانه ای شد تا با دبیر این 

رویداد هنری مصاحبه ای داشته باشیم .

لطفا خودتون رو معرفی کنید .

من علیرضا عطاریانی هستم . متولد 

۱3۴۸ در مشهد مقدس . کارشناس 

ارشد پژوهش هنر از تهران دارم و در 

حال حاضر کارشناس عکاسی در 

شهرداری تهران هستم . عکاسی را 

از سال ۱36۴ شروع کردم و تاکنون 

در مسابقه ها و جشنواره های داخلی 

و خارجی زیادی حضورداشته ام .

قضیه قاب سرخ چیست و از چه زمانی 

تصمیم به برگزاری این مسابقه گرفتید ؟

من از حدود ۲۰ سال پیش با توجه به 

ارادت خاصی که به حضرت سیدالشهدا 

علیه السلام داشته و دارم ، جسته وگریخته 

مسابقه و نمایشگاه های انفرادی و 

گروهی با موضوع عاشورا برگزار کرده ام 

، در راستای نظم دادن به این حرکت 

هنری ، چند سالی است که فکرم شدیدا 

درگیر برگزاری یک مسابقه دائمی و 

سالیانه عاشورا با عنوان قاب سرخ 

که اسم بامسمایی هست می باشد .

شرایط شرکت به چه شکلی است ؟

طبق فراخوانی که تهیه شده است همه 

آحاد مردم با هر نوع دوربین و یا گوشی 

موبایلی امکان شرکت در این مسابقه 

رادارند . بقیه شرایط تخصصی هم در 

متن فراخوان که در همین صفحه آمده 

است را می توانند شرکت کنندگان 

احتمالی  سوالات  به  آن  بامطالعه 

خود برسند .

هزینه های این مسابقه از کجا و توسط 

چه کسانی تامین می گردد :

سوالی خوبی کردید . بنای این مسابقه 

بر عشق و ارادت به حضرت سیدالشهدا 

قرارگرفته و ما هزینه های آن را همان طور 

که در فراخوان توضیح دادیم  در قالب 

" نذر هنری " تعریف کرده ایم و ان 

شاالله این هزینه ها توسط عاشقان 

، دلدادگان و ارادتمندان این بزرگوار 

تامین خواهد شد . مضافا بر این که 

تمامی دوستانی که در این رویداد 

به عنوان همکار شرکت کرده اند اعم از 

برگزارکننده که " خانه عکاسان جوان 

" در تهران با تمام امکانات و توان به 

مدیریت دکتر رسول اولیا زاده می باشد 

و حقیر به عنوان دبیر و هم چنین داوران 

محترم و اعضای شورای سیاست گذاری 

و حتی گرافیست و بقیه دوستان ، صرفا 

با نیت نذر هنری در این حرکت " هنری 

اعتقادی " شرکت کرده اند و اعلام 

کرده اند که نه تنها هیچ دستمزدی 

دریافت نخواهند کرد بلکه در صورت 

نیاز کمک مادی هم داشته باشند .

آیا مهلت ارسال آثار تمدیدشده یا نه ؟

در این مسابقه چه امسال و چه سال 

گذشته ما تاکید زیادی بر نظم و انضباط 

داریم و به همین دلیل در سال گذشته 

و امسال حتی یک ساعت هم مهلت 

مسابقه را تمدید نکردیم و نخواهیم 

کرد . پس دوستان سعی داشته باشند 

که تا 3۱ تیرماه آثارشان را به نشانی 

الکترونیک اداره ارسال نمایند .

اگر صحبت خاصی هست ، بفرمایید :

اجر همه دوستان با حضرت سیدالشهدا 

علیه السلام و ان شاالله دوستان ما 

محروم خودشون  دعای  از  هم   رو 

 نفرمایند .




